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Verslag Het Bestuur  
Nr. 7 – seizoen 2022-2023 

Plaats: Bureel VTTL 
Datum: 20 maart – 18.30 uur 

Aanwezig: Marc Gijs, Hedwig Amelinckx, Martin Van den Bergh, Vanmassenhove Jeroen, 
Dieussaert Tom en Stiens Tibo (verslag) 
Verontschuldigd: Delhaye Bart, Moreau Kenny, Van Oeckel Philip en Noppe Frederik 

1. Goedkeuring verslag nr. 6 van 20 februari 2023 
Geen opmerkingen en het verslag zal online op de website geplaatst worden. 
 

2. Openstaande items 
a. Verkiezingen/bekrachtigingen commissies en comités 

• NEC: Gezien de commissie niet voltallig is, worden regelmatig vrijwilligers 
ingeschakeld om de kassa te bemannen. Toch blijven verder zoeken naar 
leden voor deze commissie. 

• Auditcommissie: PC VLB stelt Timothée Fabry voor als lid van de 
auditcommissie. Aanvaarding verloopt via een stemming op de Algemene 
Vergadering. 

• Tuchtcommissie: Geen nieuws vanuit PC VLB. 
• LRVC: Didier Bosman werd voorgesteld door PC VLB om Walter 

Timmermans te vervangen. Wordt unaniem aanvaard. 
b. Clubbezoeken provincies:  

• LK: Bezoeken binnenkort gepland. 
• OVL: Heeft nieuwe oproep gedaan richting de clubs. Antwoorden worden nu 

verzameld waarna nieuwe clubbezoeken gepland kunnen worden. 
• WVL: Geen nieuws.  
• ANT: Hier zal groepsmatig gewerkt worden, niet per club individueel. 
• VLB: Geen nieuws. 

c. Jeugdwerking VLB: 
• Tot op heden nog steeds geen planning van de provinciale -12- werking.  
• Hierdoor is controle onkostennota’s en uurinvulling niet mogelijk. 
• Vanaf seizoen 2023-2024 moet een selectie opgemaakt worden conform de 

werking in de andere provincies (zie ook sporttechnische werking). 
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3. Administratie en personeelsvergadering 16 januari 2023 
a. Kleine aanpassingen aan het verslag noodzakelijk, wordt verder besproken op 

volgende personeelsvergadering. 
b. Luik II volledig afgewerkt voor 2022, en ook 2023 werd ondertussen bijgewerkt. 

Geplande acties worden verder opgevolgd. 
c. Scheidsrechter in de kijker: gebruik maken van scheidsrechters die niet werkzaam 

zijn bij de VTTL en/of in een commissie zetelen. 
d. Bestuurderscongres gaat digitaal door op 3 juni. Inhoud wordt nog verfijnd en 

communicatie richting clubbestuurders zal nadien opgestart worden. 
e. Stage Tibo Stiens: goede samenwerking momenteel. Gezien hij momenteel overal 

wordt ingeschakeld kunnen we ook beter inschatten wat de sterke en minder 
sterke punten zijn. Tibo heeft ook samen met Marc Gijs een bezoek gebracht aan de 
topsportwerking. 

f. Rapportering 2022: bijna volledig afgewerkt. Ook reeds heel wat aanvullingen op 
het digitaal platform. Geen extra opmerkingen vanuit het bestuur. Het deel 
topsport wordt verder afgewerkt door Tom Dieussaert (ook bijna klaar). Dirk 
Lamproye volgt alles op en zorgt voor tijdige indiening van de nodige documenten 
via mail. 

g. Werking op korte en/of middellange termijn: Gezien ontslag van Wesley werkt de 
federatie voorlopig met 1 VTE minder. Geen evidentie om nog lang vol te houden 
op deze manier gezien de vele acties en doelstellingen in het beleidsplan. 
Herstructurering is noodzakelijk. Idee om de provinciale werking in West-
Vlaanderen te organiseren zoals de andere provincies en zo wat taken te 
verschuiven. Marc Gijs zal opties verder bekijken. 
 

4. Goed Bestuur 
a. Nog geen officiële melding van de score van 2022, maar verwacht wordt dat we iets 

meer dan 90 % gaan behalen (opnieuw stijging). 
b. Eind maart zal Frederik Noppe een controle doen voor 2023 en de impact van de 

nieuwe harde indicatoren bekijken op onze situatie. 
c. Integriteit: Er zijn dit jaar tot op heden 3 meldingen binnen gekomen bij de 

federatie-API. Hij zorgt voor de opvolging en afhandeling van deze meldingen (in 
overleg met de club-API’s en het clubbestuur). 
 

5. Bouw 
a. Overleg met Go / Huis 11 inzake de financiële berekeningen aan de gang. 
b. Het verslag van de BAV van 18 juli 2022 werd niet gepubliceerd in het staatsblad en 

is bijgevolg niet geldig momenteel. Indien we in de statuten van BaTa Vlaanderen 
de badmintonfederatie schrappen, is volgens de wetgeving (art. 1.2 en 9.4 van de 
WVV) de VZW nietig verklaard, gezien er dan minder dan 2 leden zijn. De statuten 
zijn nog steeds niet aangepast. Het geld dat op de BaTa Vlaanderen rekening staat 



 

wordt best terug opgenomen binnen de VTTL-rekening en BaTa Vlaanderen kan dan 
ontbonden worden. Nadien moeten nieuwe statuten opgemaakt worden in functie 
van de huidige werking. Controle nodig. Sam Verbeke vragen om het nodige te 
doen. 

c. Laatste versie van de documenten door te sturen aan het bestuur (financieel plan, 
toekenning subsidies, berekening van de exploitatiekosten, financiële haalbaarheid, 
…).  
 

6. Boekhouding 
a. Een verslag werd doorgestuurd door de boekhouder. Er zijn momenteel nog geen 

opvallende zaken voor 2023 die een grote impact hebben. 
b. De begroting 2023 werd aangepast in functie van de toekenning van de subsidies. 

Hierdoor is de begroting voor 2023 opgesteld met een verlies van zo’n 2.500 euro. 
Hopelijk draaien we op het einde van 2023 break-even of zelfs een lichte winst. 

c. Energiesubsidies: In totaal hadden 34 clubs een dossier ingediend bij de federatie. 
Na controle viel 1 club uit de boot (stijgende huurprijzen zijn niet toegelaten als 
subsidieerbare kost). Het dossier werd voor de deadline ingediend bij Sport 
Vlaanderen. Nu is het wachten op de officiële beslissingen van hogerhand zodat de 
federatie nadien opnieuw het nodige kan doen. 

d. Nieuwe leden 2022-2023: bij de benjamins zal de drop-out waarschijnlijk 
gelijklopend zijn met voorgaande jaren. Het recreantenstatuut is wel een 
“opstapstatuut” en laat spelers voor het eerst kennismaken met onze sport. In 
Antwerpen organiseren enkele clubs een officieuze competitie met recreanten. 
Sommigen stromen zo wel door naar de officiële competitie. 

e. Patrimoniumtaks wordt deze week nog ingediend voor zowel de VTTL als voor BaTa 
Vlaanderen om wettelijk in orde te zijn. 
 

7. Sponsoring, marketing en communicatie 
a. Het rapport van Ivan Crabbe wordt kort overlopen. 
b. Er is momenteel nog steeds geen aangepaste versie van het partnerdossier, noch 

van de lijst met potentiële partners. Moet dringend in orde komen. 
c. Meer aandacht voor de partners bij berichten van topsport en studie, input van 

trainers ook noodzakelijk om dit goed te kaderen. Carlo Agnello heeft ook toegang 
tot de facebookpagina en kan zo zelf ook rapper iets publiceren. 
 

8. Evaluaties 
a. NR en NRvB op 25 februari: geen specifieke opmerkingen. 
b. BK Jeugd op 25 en 26 februari: goede resultaten van Vlaamse spelers. In enkelspel 4 

op 8 titels (PM, MIN, CAD en JUN). Bij meisjes junioren lagen de verwachtingen iets 
hoger. 

c. Lentecriterium veteranen op 5 maart: 54 inschrijvingen en heel goed verlopen. 



 

d. BK Veteranen op 12 maart: Gezien de vele reeksen ongetwijfeld één van de 
moeilijkste tornooien qua organisatie. Al bij al toch vlot verlopen. 

e. VJC fase 3 te Oosterzele: opnieuw heel veel inschrijvingen, maar alles vlot verlopen. 
Er was slechts 1 afmelding (ziekte). 

f. BK enkel BCDE: inschrijvingen zijn heel vlot verlopen. Uitschrijven na de deadline is 
niet meer mogelijk. Weinig medailles voor de Vlamingen.  
 

9. Kalender 
a. 20 maart: Vlaams Sporttribunaal: volmacht doorgestuurd 
b. 24 maart: topsportcommissie 
c. 25 en 26 maart: BK A te Knokke-Heist 
d. 25 maart: NRvB te Knokke-Heist 
e. 27 maart: AV VSF in Dilbeek (Hedwig Amelinckx zal aanwezig zijn). 
f. 10-16 april: EK -21 te Sarajevo: Julie van Hauwaert en Tom Closset zijn geselecteerd. 

 
10. Reglementen 

a. Vraag PC West-Vlaanderen: De reglementen moeten in gans België toegepast 
worden zoals die gestemd werden. Verder op te volgen binnen NRvB/KBTTB. 

b. Communicatie van de gestemde goedgekeurde reglementen binnen de KBTTB te 
doen voor eind april. 
 

11. Landelijke interclub 
a. Zoals gewoonlijk enkele bizarre uitslagen en forfaits op het einde van het seizoen. 

Reglementen worden gevolgd dus weinig aan te doen. Het sturen van extra 
scheidsrechters zal dit niet oplossen. 

b. Momenteel 5 Vlaamse ploegen die zakken uit 3de nationale (situatie speelweek 20). 
Dit zou ook betekenen dat alle 9de en 10de gerangschikte ploegen uit landelijke 
dalen naar de provinciale afdelingen. Eindrondes zeker organiseren, gezien die 
ploegen ook opgevist kunnen worden en er een volgorde moet bepaald worden. 
 

12. Landelijke kampioenschappen/evenementen 
a. Vlaamse Kampioenschappen Veteranen: Materiaal zal geleverd worden vanuit 

Zedelgem. Afspraken zijn gemaakt. Dirk heeft de uitnodigingen rondgestuurd. 
Bekers en medailles zijn besteld. Tornooi-verantwoordelijke nog vast te leggen. 
Inschrijvingen gebeuren online. 

b. Beker van Vlaanderen te Schulen: de lottrekking werd uitgevoerd (zie bijlage). 
Medailles en bekers zijn besteld. Frederik zorgt dat de geldprijzen uitgereikt kunnen 
worden. Tornooi-verantwoordelijke nog vast te leggen. 

c. Er zijn nog 4 NG-criteriums gepland in de komende weken. Promotie blijven voeren. 
 

  



 

13. Sporttechnische werking 
a. TeCo:  

• Reglement van het VJC dient aangepast te worden in functie van de 
afschaffing van de MIN1-reeks vanaf seizoen 2023-2024. 

• Uitnodiging benjamins voor dagstage: spelertjes werden uitgenodigd via het 
VTTL-bureel. 

• VR-tafeltennis: situatie ongewijzigd, geen nieuwe info verkregen waardoor 
instappen momenteel niet aan de orde is. 

• Coachlicentie: geen goed idee om iedereen met trainersdiploma 
coachlicentie automatisch toe te kennen. Wordt ook verder bekeken binnen 
TeCo om nieuw voorstel te doen. 

• Provinciale werking: administratie wordt verder opgevolgd door Tom 
Dieussaert. In VLB moet vanaf seizoen 2023-2024 gewerkt worden met een 
provinciale kern. In alle provincies kan gestreefd worden naar 2 regio’s.  

b. Topsport: 
• Tom Dieussaert heeft samengezeten met Tommy Verlinde en Marc Closset. 

Voorstel om de carrière van Tom Closset verder te zetten bij Defensie. Op 18 
april worden Tom en Tom verwacht om de aanvraag te verdedigen. Er is 
geen andere datum mogelijk. 

• Planning Laurens Devos: voorstel om mee te gaan op stage in China met 
Tom Closset. Tot op heden nog geen antwoord. 

• European Games: Margo Degraef en Nathalie Marchetti zijn geselecteerd. 
• Nieuw intern reglement voor spelers en trainers Topsport en Studie: zo kan 

ook vlotter ingegrepen worden bij problemen (inzet, gedrag, …). 
c. Numerieke klassering: Mathieu Jasinski ging Tom Dieussaert contacteren voor 

verder overleg, maar dit was reeds 4 maanden geleden. Na te vragen op KBTTB-
niveau. 

d. DSKO-functie: nog geen officiële reactie ontvangen op de kandidatuurstelling van Jo 
Willems. Frederik Noppe informeert bij Sport Vlaanderen. 

e. Provinciale -12-werking: dagstages zijn zeker mogelijk in vakantieperiodes, zolang 
dit past binnen het totale pakket van 400 uur. Een goede planning is daarom 
noodzakelijk zodat opvolging mogelijk is. Frederik heeft onlangs alle onkostennota’s 
en planningen vergeleken. Enkele aanpassingen waren noodzakelijk en werden 
gecommuniceerd naar de desbetreffende verantwoordelijken.  

f. Benjaminwerking:  
• ANT: Jantine Geentjens heeft aangegeven hiermee te stoppen.  
• LK: Emma Velaers had reeds aangegeven hiermee te stoppen, in Limburg 

Kempen werd met Olivier Putzeys een nieuwe optie gevonden. Frederik 
Noppe zal contact opnemen om de mogelijkheden te bekijken, samen met 



 

de provinciale verantwoordelijke. Frederik overlegt in eerste instantie met 
PC Limburg-Kempen. 

• VLB: momenteel geen benjamintrainer meer actief. 
• OVL: werking loopt verder onder leiding van Kaat Geentjens. 
• WVL: werking loopt verder onder leiding van Jasmine Delaere. 
• De benjaminwerking moet opnieuw herbekeken worden zodat een 

gelijklopende werking over de provincies heen mogelijk is. 
 

14. Koepel 
a. NRvB op 25 maart: gaat door in Knokke-Heist. 
b. BK A op 25 en 26 maart: heel veel inschrijvingen, zowel in enkel- als dubbelspel. 
c. Aanpassing statuten KBTTB: wordt voorgelegd op de NR in juni. 

 
15. LAC 

a. Het verslag wordt kort overlopen: 
• In dit verslag wordt verwezen naar het feit dat er 1 provincie is waarbij de 

motivatie bij zowel de verantwoordelijke als bij de scheidsrechters zelf heel 
ver te zoeken is. Over welke provincie gaat dit dan? Hoe zo? Waarom? Wat 
dan te doen? 

• De kwaliteit van de arbitrage in Vlaanderen laat volgens de voorzitter LAC te 
wensen over (zie vorige vergadering): wat wordt hier precies mee bedoeld? 
Graag nog eens verduidelijken tegen volgende bestuursvergadering en 
aandacht aan te besteden. Werk van maken dan! 

• Op de Vlaamse Kampioenschappen Veteranen is er geen paletcontrole 
nodig. 

b. Opmerking Michèle Messiaen inzake de verantwoordelijkheid om 
sportongevalaangiftes te voorzien bij evenementen: de aangifte zelf staat online op 
de website (kan dus steeds afgedrukt worden) en het is de taak van de organisator 
om het document te voorzien, niet de taak van de hoofdscheidsrechter.  
 

16. Informatica 
a. De klassementsberekening is nog steeds een probleem (te veel fouten bij het 

verwerken van de uitslagen). Gaëtan Frenoy zoekt momenteel naar de oplossing. 
b. Er is geen toegang tot het andere programma van de numerieke ranking waardoor 

ook vergelijkingen maken hier onmogelijk is. 
c. Digitaal ontslag: Frederik Noppe zal voorstel tekst opmaken en ter nazicht 

voorleggen aan Martin van den Bergh. Kan ten vroegste gebruikt worden tijdens 
ontslagperiode in 2024. 
 

  



 

17. Varia 
a. Communicatie: de werking en partners van topsport meer promoten. 
b. LKlC: de voorstellen van de provincies (spelers/speelsters die in aanmerking komen 

om van C naar B te gaan): in te sturen tegen 3 mei. 
c. Europese Jeugdkampioenschappen: indien Kathe de Meyer in de top 2 zit van de 

Youth Ranking zijn de kosten ten laste van de VTTL. Indien ze niet bij de top 2 zit, 
dan is deelname enkel mogelijk mits tussenkomst van de speelster zelf. 

 

Einde vergadering: 21.00 uur 

 

Verslag opgemaakt door 
Stiens Tibo 
 

 


